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Důvod mé opětovné kandidatury do akademického senátu JU je jasný – Míša mě přesvědčila 

😊. Nicméně moje hlavní motivace zůstává stejná i pro tuto kandidaturu – aktivní podíl 

v důležité instituci akademické samosprávy. „Volební program“ každého senátora by měl 

především zahrnovat roli mediátora, komentátora a konstruktivního kritika, senátor by měl 

prosazovat a podporovat rozumná a koncepční rozhodnutí – toho bych se rád držel i já. 

V současném volebním období jsem měl občas pocit, že pro výše uvedené není příliš prostor a 

proto bych rád zjistil, jestli se to se změnou vedení univerzity posune příznivějším směrem. 

Myslím, že na naší fakultě působím již poměrně dlouhou dobu a že mé zkušenosti mohou být 

v roli senátora přínosné. Rád bych se realizoval především v oblasti studijních záležitostí, 

propagace a také univerzitní komunikace. 
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The reason for my re-candidacy for the Academic Senate is quite clear –  Míša convinced me 

😊. However, my main motivation remains the same for this candidacy – an active 

participation in an important institution of academic self-government. The "election 

programme" of each senator should primarily include the role of mediator, commentator and 



constructive critic, the senator should promote and support reasonable and conceptual 

decisions - I would like to do that as well. In the current election period, I sometimes had the 

feeling that there is not much space for above-mentioned roles of senator, and therefore I would 

like to find out if the change of the university management will move to a more favorable 

direction. I think that I have been working at our faculty for quite long time and my experiences 

can be beneficial in the role of a senator. I would like to realize myself mainly in the field of 

studies, Public Relations and university communication as well as. 

 

 

   


